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Vragen voor het vragenhalfuur raad 24 juni 2014 
 

 
 
 
 
 

 
Voorzitter,  
 
Op 17 juni jl. is er helaas een zwaar ongeval is gebeurd op de onlangs aangepaste kruising op de 
Stationstraat met de Umbriëllaan. De SP is de situatie gaan bekijken.  Wij zagen een soort 
minirotonde waarbij er haaientanden zijn aan alle vier zijden van het kruispunt. De SP vindt het 
kruispunt verwarrend. Het moet een minirotonde zijn maar het komt over als een ongebruikelijk 
en merkwaardig kruispunt met haaietanden aan alle zijden.  
 

 De SP verzoekt dan ook  om een andere oplossing te bedenken en deze verwarrende 
situatie op te heffen.  

 Gezien de algehele drukte en de vele jongere fietsers ziet de SP liever dat de 
maximumsnelheid op de Umbriellaan wordt teruggebracht naar 30 km. Is dat mogelijk? 

 Is het mogelijk dat de auto's met fysieke maatregelen worden gedwongen langzaam te rijden 
en de fietsers die over de stationsweg rijden voorrang te geven.  

 
Fractie SP-Heerhugowaard.  
 
 
 

 

 

 

Voorzitter, 

Naar aanleiding van de ingekomen brief nr. 13 van het NOCNSF in rubriek A hebben wij een 
vraag aan het college. 
 
Deze brief gaat over de Wet Markt en Overheid die per 1 juli 2014 definitief is. 
Gevolg van deze wet kan zijn dat sport verenigingen een integrale kostprijs moeten gaan betalen 
voor hun accomodaties. Hierdoor kunnen de kosten voor verenigingen fors omhoog gaan, wat 
weer kan leiden tot kosten verhoging van het lidmaatschap. 
Hierdoor lopen het risico dat er minder deel genomen zal worden aan sport. 
 
Als gemeente kunnen we dit vorkomen door sportactiviteiten in het algemeen belang aan te 
merken waardoor ze uitgezonderd kunnen worden voor de wet Markt en Overheid. 
Wij als HOP vinden dat sport grote meerwaade heeft voor een ieder en toeganglijk en betaalbaar 
moet zijn en blijven. 
 
Onze vraag is hoe de situatie voor sportverenigingen in Heerhugowaard is m.b.t. tot deze nieuwe 
wet Markt en Overheid? 
En of er in Heerhugowaard in dit kader maatregelen nodig zijn om kosten verhoging voor de 
verenigingen tegen te gaan? 
 
Fractie HOP 
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Voorzitter, 
 

1. In de vorige raadsvergadering heeft het college toegezegd de precieze bedragen uit de 
meicirculaire bekend te maken. Vragen: 

 Zijn de bedragen uit de meicirculaire inmiddels bekend ? 

 Zo ja, waarom heeft het college deze nog niet bekend gemaakt ? 

 Zo ja, wat zijn deze bedragen ? 
  

2. Wij hebben berichten gehoord dat er plannen zijn om de Rijn, die nu voor auto’s 
doodlopend is, door te trekken. 
Vragen: 

 Is dit bericht juist ? 

 Zo ja, wat is de motivering daarvan ? 

 Zo ja, hoe en wanneer wordt dit met de buurtbewoners overlegd ? 
  

3. De rotonde Stationsweg –Umbriëllelaan is sinds kort voorzien van een micro rotonde ? 
Wij hebben berichten gehoord dat daar inmiddels twee ongevallen zijn geweest met twee 
gewonden. 
Vragen: 

 Zijn deze berichten juist ? 

 Zo ja, is dit voor het college aanleiding voor onderzoek en / of maatregelen ? 
  

4. In de vorige raadsperiode is gesproken over de problemen van kwekerij Amigo plant met 
de vestiging van volkstuinen vanwege overdracht van ziektes en bestrijdingsmiddelen. 
Vragen: 

 Wat is de stand van zaken in deze kwestie ? 
  

5. Bij eerdere gelegenheden is de voortgang besproken van het bestemmingsplan 
buitengebied. 
Vragen: 

 Wat is de stand van zaken van dit bestemmingsplan ? 

 Hoe verloopt de inspraak van de bewoners bij de voorbereiding van dit 
bestemmingsplan ? 

  
6. Bij het fietspad langs de Oostertocht tussen Krusemanlaan – van Veenweg – Beukenlaan 

– Rustenburgerweg staan bij de ingangen steeds verschillende verkeersborden voor 
fietsers. Voor een uitgebreide toelichting met foto’s, zie bijlage.  
Vragen: 

 Waarom worden deze verschillende borden toegepast ? 

 Bij de ingang Rustenburgerweg richting Beukenlaan stond oorspronkelijk ook een 
rechthoekig bord met “fietspad”. Bij de reconstructie van rotonde is dit vervangen door 
een rond bord. Waarom is dit gedaan ? 

 Wat is de bedoeling van het dubbele bord bij de ingang Beukenlaan richting van 
Veenweg ? 

 Blijven deze fietspaden verboden voor snor- en bromfietsers na de opening van de 
Oosttangent ? 

 Mogen snor- en bromfietsers op de Oosttangent rijden na de opening van de 
Oosttangent ? 
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7. Wij hebben klachten ontvangen over de verkeerssituatie ter plekke van Poort Halfweg.  
Vragen: 

 Waarom staan er ter hoogte van Middenweg 242 nog steeds beschilderde 
varkensruggen op auto parkeerplaatsen, waardoor parkeerplaatsen nodeloos 
onbruikbaar zijn ? 

 Waarom is er nog steeds een zebrapad voor de uitrit van Middenweg 242, wat een 
onlogische en gevaarlijke plek is voor een zebrapad ? 

 Is dit in de ogen van het college een juiste en veilige situatie ? 

 Zo nee, welke maatregelen denkt het college te nemen ? 
 

8. We hebben begrepen dat t.b.v. de inrichting van een vestiging van Albert Heijn in het 
pand Halfweg, alle ramen aan de Middenweg zijde en een deel in de doorgang 
geblindeerd gaan worden. 
Onze vragen hieromtrent zijn: 

 Klopt dit? 

 Conform welke verordening en/of toestemming is dit mogelijk? 

 Wat zijn de effercten hiervan op de uitstraling van dit complex 

 Is hierover overleg geweest met de andere huurders? 
 

9. Vorige week heeft in een artikel in het Noord Hollands dagblad de bestuursvoorzitter van 
het MCA aangegeven dat de gemeente Heerhugowaard borg staat voor een bedrag van 
20 miljo. 
Vraag: 

 op basis van welk raadsbesluit beroept het MCA zich hierop? 

 wanneer is dit door de raad besloten? 

 Op basis van welke toezegging cq zinspeling beroept het MCA zich hier? 
 
 
Fractie Burgerbelang 
 
 

 
 
 
 
 

Voorzitter,  
 
De belangstelling voor zelf tuinieren neemt weer toe. Mensen zijn bewuster bezig met de kwaliteit 
van hun leven en daarmee ook hun eten. 
Hierdoor groeit de vraag naar een eigen volkstuintje. 
Wij zouden in Heerhugowaard graag meer volkstuinen zien, met bijvoorbeeld kantines waar de 
inwoners en vrijwilligers bij elkaar kunnen komen. 
Het bevordert dan meteen de sociale samenhang in Heerhugowaard. 
Ziet het college mogelijkheden om meer volkstuinen te realiseren om tegemoet te komen aan 
deze wens? Zo nee, waarom niet? 
 
Ten tweede: bewegen en gezondheid. 
Zoals we allemaal weten gaat een goede gezondheid samen met gezond eten voldoende 
beweging. 
Dit laatste zou ik willen bevorderen door op openbare ruimtes fitness toestellen te plaatsen. 
In tal van grote steden in de wereld is dit de normaalste zaak van de wereld. 
Mogelijke plekken om dit te realiseren zou kunnen zijn; in speeltuinen, hardlooproutes, parken 
(bv. Park van Luna) of plantsoenen. 
Hiermee wil de PvdA sport en beweging in de openbare ruimte in de binnenstad op een 
laagdrempelig manier stimuleren. 
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Wat is de visie van het college m.b.t. buitenspeeltoestellen en ziet het college mogelijkheden voor 
zogenaamde fitnesstoestellen? 
 
Fractie PvdA 


